
Протокол № 15

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 02 березня 2017 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (7)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталя Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович,

Здебська Валентина Павлівна,
Могилей Михайло Миколайович,
Ратенко Сергій Леонідович

Відсутні:  (1)
член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович,

Монашок Микола Дмитрович

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року № 198
“Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Інформує: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  заступник  директора
департаменту фінансів - начальник бюджетного управління Кіровоградської
обласної державної адміністрації

2. Про  внесення  змін  до  програми  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2017 рік.
Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна –  директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про План заходів на 2018-2020 роки із реалізації Стратегії-2020.
Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна –  директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

4. Про погодження інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2017-
2020 роки.
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”
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5. Про внесення  змін  до  Перспективного  плану  формування  територій  громад
Кіровоградської області.
Інформує: Орлов Леонід Михайлович – голова постійної комісії Кіровоградської
обласної  ради  з  питань  регламенту,  депутатської  діяльності,  свободи  слова,
правової та антикорупційної політики

6. Про внесення змін до обласної програми підтримки індивідуального житлового
будівництва на селі “Власний дім” на 2016-2020 роки.
Інформує: Чорна Марія Володимирівна – заступник директора департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної державної адміністрації

7. Про звернення Львівської міської ради щодо тимчасової допомоги Львову у
захороненні частини твердих побутових відходів на території Кіровоградської
області.
Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації
Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту  екології  та
природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації
Запрошені:  Власенко  Микола Григорович –  начальник  державної  екологічної
інспекції в Кіровоградській області

8. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони  навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.
Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

9. Про фінансування у 2017 році проекту “Від екології душі до чистого довкілля.
Будівництво  контейнерних  майданчиків  для  зберігання  твердих  побутових
відходів в сел. Онуфріївка Кіровоградської області”.
Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

10. Про  фінансування  у  2017  році  проекту  “Реконструкція  очисних  споруд
потужністю 65м3 /добу в сел. Онуфріївка Кіровоградської області”.
Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

11. Про внесення змін до рішення обласної ради від 14 червня 2013 року № 496.
Інформує: Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства
Запрошені:  Власенко  Микола Григорович –  начальник  державної  екологічної
інспекції в Кіровоградській області
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12. Про  погодження  лімітів  використання  лісових  ресурсів  під  час  заготівлі
другорядних лісових матеріалів на 2017-2019 роки.
Інформує: Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства
Запрошені:  Власенко  Микола Григорович –  начальник  державної  екологічної
інспекції в Кіровоградській області

13. Про доцільність прийняття обласною радою рішення про введення мораторію
на суцільні  рубки на території об'єктів природно-заповідного фонду області.
Інформує: Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства
Запрошені:  Власенко  Микола Григорович –  начальник  державної  екологічної
інспекції в Кіровоградській області

14. Про депутатський запит депутата обласної ради Погребнюка А.А.
Інформує: Погребнюк  Артем  Анатолійович –  депутат  Кіровоградської
обласної ради

15. Про петицію-вимогу представників громадськості Олександрійського регіону
Кіровоградської області.
Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради

16. Про план роботи постійної комісії обласної ради на 2017 рік.
Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року
№ 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Слухали  : інформацію  заступника  директора  департаменту  фінансів  -
начальника  бюджетного  управління  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  Анісімової  А.М.  стосовно  внесення  змін  до  рішення  обласної
ради від 23 грудня 2016 року № 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Виступали: Ревенко Н.О., Погребнюк А.А., Довбиш І.І., Могилей М.М.
Зокрема, Погребнюк А.А. вніс пропозицію для протокольного зауваження

щодо обов'язкової участі відповідних структурних підрозділів Кіровоградської
обласної державної адміністрації на засіданні постійної комісії під час розгляду
питань відносно обласного бюджету.

Постійна  комісія  обласної  ради  погодилася  та  підтримала  пропозицію
Погребнюка А.А.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
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Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-2 осіб (Довбиш І.І., Погребнюк А.А.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 125 (додається).

2.  Про  внесення  змін  до  програми  економічного  і  соціального
розвитку Кіровоградської області на 2017 рік.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку  і
торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Рахуби  Н.А.  про
внесення  змін  до  програми  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2017 рік.

Виступали: Погребнюк А.А., Могилей М.М.
За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії

Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 126 (додається).

3. Про План заходів на 2018-2020 роки із реалізації Стратегії-2020.
Слухали: інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку  і

торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Рахуби  Н.А.  про
План заходів на 2018-2020 роки із реалізації Стратегії-2020.

Виступали: Погребнюк А.А.
За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії

Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб  

Вирішили:  Прийняти рішення № 127 (додається).

4.  Про  погодження  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

Слухали: інформацію генерального директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
Ілика Р.І.  щодо  інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2017-
2020  роки,  враховуючи  лист  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  від  27  лютого
2017 року № 376/08/07-21 стосовно необхідності  внесення змін до заходів та
вартостей зазначених в даній інвестиційній програмі, а саме:

зміни  в  інвестиційній  програмі  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  стосуються
наступних пунктів:
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1.2.1.1. Реконструкція водопроводу від камери №44 до ВНС "Зона 2А" в
м. Кіровограді(769,15  тис.  грн.).  Даний  пункт  виключено  в  зв’язку   з
перенесенням його виконання на 2018-2020 роки. (пункт 1.2.1.8 додатку 2 );

1.2.1.1 "Модернізація  НС-І  підйому  в  смт.  Смоліне   шляхом  закупівлі
нового  насосного  обладнання"  (340,18  тис.  грн.).  Даний  пункт  включено  в
зв’язку з необхідністю його виконання в 2017 році.

1.2.1.7 Модернізація  зовнішнього  освітлення  об'єктів  ОКВП  "Дніпро-
Кіровоград" шляхом закупівлі нових світлодіодних світильників. (364,56 тис.
грн.).  Даний  пункт  включено  в  зв’язку  з  необхідністю  його  виконання  в
2017 році.

1.2.5.1 Автоматизація  системи  водопостачання  шляхом  влаштування
геоінформаційної  системи  водопостачання  міста   Світловодськ(474,86  тис.
грн.). Вартість заходу збільшено на 53,57 тис. грн. (добавлено лінію інтернет-
зв’язку).

1.2.5.2 Автоматизація  системи  обслуговування  абонентів
м. Кропивницький (загальна вартість заходу 171,8625 тис. грн. в тому числі на
водопостачання  85,93125  тис.  грн.).  Даний  пункт  включено  в  зв’язку  з
необхідністю його виконання в 2017 році.

1.2.8.4 Реконструкція  перетинок  на  магістральному  водогоні  "Дніпро-
Кіровоград"  діаметр  1000  (1940,03  тис.грн).  Вартість  заходу  зменшено  на
658,42  тис.  грн.  в  зв’язку  з  зменшенням  кількості  дискових  затворів,  що
планується придбати до 6 шт.

1.2.8.9 Реконструкція  водогону  “Новоархангельськ-Смоліне”  для
водозабезпечення  смт.  Смоліне  Маловисківського  району  Кіровоградської
області  (виготовлення  ПКД)  (583,33  тис  .грн.).  Захід  перенесено  з  розділу
водовідведення в зв’язку з його спрямованістю на реконструкцію водогону.

2.2.1.4 Будівництво  мережі  водовідведення  для  каналізування  вулиць
Пожарського,  Габдрахманова,  Тореза,  з  виведенням  з  технологічної  схеми
КНС-20  по  вул.Пожарського,  3а  у  м.  Кіровоград.(853,78  тис.  грн.)  Вартість
заходу скориговано відповідно до експертного звіту.

2.2.1.5  Реконструкція  КНС-4  по  вул.  Єгорова,77  в  м.Світловодськ.
Фінансування заходу збільшено до 498,58 тис. грн.

2.2.1.7  Модернізація  зовнішнього  освітлення  об'єктів  ОКВП  "Дніпро-
Кіровоград" (364,56 тис. грн.). Даний пункт включено в зв’язку з необхідністю
його виконання в 2017 році.

2.2.3.1 Автоматизація  системи  обслуговування  абонентів
м. Кропивницький. (загальна вартість заходу 171,8625 тис. грн. в тому числі на
водовідведення  85,93125  тис.  грн.).  Даний  пункт  включено  в  зв’язку  з
необхідністю його виконання в 2017 році.

2.2.6.4 Реконструкція  водогону  “Новоархангельськ-Смоліне”  для
водозабезпечення  смт.  Смоліне  Маловисківського  району  Кіровоградської
області  (виготовлення  ПКД)  (583,33  тис  .грн.).  Захід  перенесено  з  розділу
водовідведення  в  розділ  водопостачання  в  зв’язку  з  його  спрямованістю на
реконструкцію водогону.

Крім  того,  за  інформацією  генерального  директора  комунального
підприємства,  відповідно  до  протокольного  рішення  засідання  Національної
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комісії,  що  здійснює  державне  регулювання  у  сферах  енергетики  та
комунальних послуг №4, ОКВП “Дніпро-Кіровоград” необхідно передбачити в
2017 році кошти на до виконання інвестиційних програм за 2014-2015 роки в
сумі 9 576,58 тис. грн. Дані заходи передбачено в додатку “Фінансовий план
реструктуризованих  заходів  Інвестиційної  програми  за  2014-2015  роки  для
виконання у 2017 році.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  надані

пропозиції  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  щодо  внесення  змін  до  заходів  та
вартостей зазначених в даній інвестиційній програмі (додаються).

3. Внести відповідні  зміни до інвестиційної  програми ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”  на  2017-2020  роки,  запропонованої  проектом  рішення  обласної
ради “Про погодження інвестиційної програми  ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на
2017-2020 роки”, виклавши її у новій редакції.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб  

Вирішили:  Прийняти рішення № 128 (додається).

5. Про внесення змін до Перспективного плану формування територій
громад Кіровоградської області.

Слухали: інформацію  керуючого  справами  виконавчого  апарату
Кіровоградської  обласної  ради  Тимофієвої  Н.Г.  щодо   проекту  рішення
обласної  ради  “Про  внесення  змін  до  Перспективного  плану  формування
територій громад Кіровоградської області”, внесеного на розгляд обласної ради
постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  регламенту,  депутатської
діяльності, свободи слова, правової та антикорупційної політики.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-0 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 7 осіб  

Вирішили:  Рішення не прийнято

6. Про внесення змін до обласної програми підтримки індивідуального
житлового будівництва на селі “Власний дім” на 2016-2020 роки.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної державної адміністрації
Чорної  М.В.  щодо  внесення  змін  до  обласної  програми  підтримки
індивідуального  житлового  будівництва  на  селі  “Власний  дім”  на
2016-2020 роки  стосовно  доповнення  напрямів  реалізації  обласної  програми
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можливістю  проведення  заходів  з  енергозбереження,  а  саме:  утеплення
будинків  (зовнішніх  фасадів,  теплова  ізоляція  покрівель  та  підвалів,  заміна
вхідних дверей та віконних блоків), придбання та встановлення обігрівальних
пристроїв  і  приладів  тощо,  що надасть  позитивної  динаміки  у  забезпеченні
потреб сільського населення у поліпшенні житлових умов, що у свою чергу,
позитивно вплине на трудові, фінансові відносини та призведе до покращення
демографічної  ситуації  у  сільській  місцевості.  Загальний  обсяг  фінансових
ресурсів, необхідних для реалізації програми, усього - 19495 тис. грн., у тому
числі: кошти державного бюджету - 10500 тис. грн., кошти обласного бюджету
— 4700 тис. грн., кошти інших місцевих бюджетів - 4259 тис. грн. У 2017 році
на реалізацію заходів програми з обласного бюджету передбачається виділити
— 1500 тис.грн.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб

“проти”-1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Прийняти рішення № 129 (додається).

7. Про звернення Львівської міської ради щодо тимчасової допомоги
Львову  у  захороненні  частини  твердих  побутових  відходів  на  території
Кіровоградської області.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства Кіровоградської обласної  державної  адміністрації  Довжук О.В.,
директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.  та  начальника  державної
екологічної  інспекції  в  Кіровоградській  області  Власенка  М.Г.  стосовно
звернення  Львівської  міської  ради  щодо  можливості  тимчасової  допомоги
Львову  у  захороненні  частини  твердих  побутових  відходів  на  території
Кіровоградської області.

В  обговоренні  питання  взяли  участь:  Погребнюк  А.А.,  Могилей  М.М.,
Ревенко Н.О.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-5 осіб

“проти”-1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.”-1 осіб (Могилей М.М.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 130 (додається).

8.  Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на
2016-2020 роки.



8

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації Ковтунова О.В. про
зміни  до  Комплексної  програми  охорони  навколишнього  природного
середовища  в  Кіровоградській  області  на  2016-2020  роки,  якими
передбачається  збільшити  загальну  вартість  будівництва  каналізаційної
насосної  станції  та  напірної  каналізаційної  мережі  с.Соколівка
Кіровоградського  району  Кіровоградської  області  з  2233,54  тис. грн.  до
2712,23 тис. грн.,  передбачивши  його  фінансування  за  рахунок  коштів
обласного бюджету на 2017 рік у сумі 1250,69 тис. грн.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб

“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 131 (додається).

9. Про фінансування у 2017 році проекту “Від екології душі до чистого
довкілля. Будівництво контейнерних майданчиків для зберігання твердих
побутових відходів в сел. Онуфріївка Кіровоградської області”.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно  фінансування  у  2017  році  проекту  “Від  екології  душі  до  чистого
довкілля.  Будівництво  контейнерних  майданчиків  для  зберігання  твердих
побутових відходів в сел. Онуфріївка Кіровоградської області”.

В  обговоренні  взяли  участь:  Здебська  В.П.,  Погребнюк  А.А.,
Могилей М.М.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації

розглянути можливість включення до переліку природоохоронних заходів та
об’єктів, фінансування яких буде здійснюватися за рахунок коштів обласного
фонду  охорони  навколишнього  природного  середовища  на  2017  рік,  проект
“Від  екології  душі  до  чистого  довкілля.  Будівництво  контейнерних
майданчиків  для  зберігання  твердих  побутових  відходів  в  сел. Онуфріївка
Кіровоградської області”.

Голосували: “за”-6 осіб
“проти” - 1 осіб (Могилей М.М.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 132 (додається).

10.  Про  фінансування  у  2017  році  проекту  “Реконструкція  очисних
споруд потужністю 65м3 /добу в сел. Онуфріївка Кіровоградської області”.
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Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно  фінансування  у 2017  році  проекту  “Реконструкція  очисних  споруд
потужністю 65м3/добу в сел. Онуфріївка Кіровоградської області”.

Виступили: Здебська В.П.
За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії

Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації

розглянути можливість включення до переліку природоохоронних заходів та
об’єктів, фінансування яких буде здійснюватися за рахунок коштів обласного
фонду  охорони  навколишнього  природного  середовища  на  2017  рік,  проект
“Реконструкція  очисних  споруд  потужністю  65м3/добу  в  сел.  Онуфріївка
Кіровоградської області”.

Голосували: “за”-7 осіб
Вирішили:  Прийняти рішення № 133 (додається).

11. Про доцільність прийняття обласною радою рішення про введення
мораторію на суцільні  рубки на території об'єктів природно-заповідного
фонду області.

Слухали: інформацію начальника Кіровоградського обласного управління
лісового та мисливського господарства Ревенко Н.О. та начальника державної
екологічної  інспекції  в  Кіровоградській  області  Власенка  М.Г.  стосовно
доцільності  прийняття обласною радою рішення про введення мораторію на
суцільні рубки на території об'єктів природно-заповідного фонду області.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-7 осіб
Вирішили:  Прийняти рішення № 134 (додається).

12.  Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  14  червня
2013 року № 496.

Слухали: інформацію начальника Кіровоградського обласного управління
лісового та мисливського господарства Ревенко Н.О. стосовно внесення змін до
рішення  обласної  ради  від  14 червня  2013  року  №  496  “Про  встановлення
ставок збору за спеціальне використання лісових ресурсів місцевого значення”,
якими  передбачається  з  метою  урахування  змін  до  Податкового  кодексу
України у тексті рішення та додатках до нього слова “ставки збору” замінити
словами “ставки рентної плати”. 

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб
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Вирішили:  Прийняти рішення № 135 (додається).

13.  Про  погодження  лімітів  використання  лісових  ресурсів  під  час
заготівлі другорядних лісових матеріалів на 2017-2019 роки.

Слухали: інформацію начальника Кіровоградського обласного управління
лісового  та  мисливського  господарства  Ревенко  Н.О.  стосовно  погодження
лімітів  використання лісових ресурсів під  час  заготівлі  другорядних  лісових
матеріалів  на  2017-2019  роки.  З  метою  забезпечення  раціонального
невиснажливого  використання  лісових  ресурсів,  збереження  та  відтворення
корисних властивостей лісу шляхом контролю за спеціальним використанням
встановлених обсягів (лімітів) лісових ресурсів під час заготівлі другорядних
лісових матеріалів для потреб виробничої та комерційної діяльності, проектом
рішення передбачається погодити ліміти на спеціальне використання лісових
ресурсів під час заготівлі другорядних лісових матеріалів.

За  результатами  обговорення  даного  питання,  враховуючи  пропозицію
Ревенко Н.О. щодо внесення уточнень до запропонованого  проекту рішення
обласної ради, голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив на голосування
наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  внести  зміни  до

запропонованого проекту рішення обласної ради з даного питання, а саме:
у  назві  проекту  рішення  після  слова  “погодження”  вставити  слово

“щорічних” далі по тексті;
у  пункті  1  після  слів  обласною державною  адміністрацією”  вставити

слово “щорічних”, після слова “матеріалів” вставити “на 2017-2019 роки” далі
по тексту;

пункт  3  викласти  у  наступній  редакції:  “Контроль  за  виконанням
рішення обласної ради покласти на постійну комісію обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів”.

3. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований
проект рішення обласної ради з даного питання з урахуванням пропозицій від
постійної комісії.

Голосували: “за”-6 осіб
“проти”-0 осіб
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 136 (додається).

14. Про депутатський запит депутата обласної ради Погребнюка А.А.
Слухали: інформацію  депутата  Кіровоградської  обласної  ради

Погребнюка  А.А.  про  депутатський  запит  стосовно  необхідності  прийняття
звернення  Кіровоградської  обласної  ради  до Президента  України,  Верховної
Ради  України  та  Кабінету  Міністрів  України  щодо  визнання  тимчасової
окупації території України Російською Федерацією, оскільки на сьогоднішній
день  це  найгостріше  та  найболючіше  питання  для  кожного  пересічного
громадянина України..
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За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на  голосування наступний проект рішення постійної
комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  внесення  запропонованого  проекту  рішення  обласної

ради з даного питання на розгляд сесії обласної ради.
Голосували: “за”-6 осіб

“проти”-0 осіб
“утрим.”-1 осіб (Могилей М.М.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 137 (додається).

15. Про  петицію-вимогу  представників  громадськості
Олександрійського регіону Кіровоградської області.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради
Кайдаша Ю.А.  про  петицію-вимогу  представників  громадськості
Олександрійського  регіону  Кіровоградської  області  та  попередній  розгляд
питань,  порушених у ній,  враховуючи інформацію Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  від  22  лютого  2017  року  №  Бп-72/ел  про  розгляд
звернення.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на  голосування наступний проект рішення постійної
комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-7 осіб

“проти”-0 осіб
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 138 (додається).

16. Про план роботи постійної комісії обласної ради на 2017 рік.
Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради

Кайдаша Ю.А. про план роботи постійної комісії обласної ради на 2017 рік.
Виступили  з  пропозиціями  доповнити  план  роботи  постійної  комісії:

Погребнюк А.А., Ратенко С.Л.
Зокрема,  додатково  у  першому  кварталі  заплановано  виїзне  засідання

постійної  комісії  в  обласній  дитячій  лікарні  (Погребнюк  А.А.),  у  другому
кварталі  2017  року  заплановано  розглянути  питання  про  фінансування
ремонтних робіт доріг області та стан експлуатації Миронівського родовища
бурого  вугілля  Костянтинівського  вуглерозрізу  (ділянки  “Костянтинівська”,
“Березівська”),  корисної  копалини  загальнодержавного  значення,
розташованого на території Олександрійського району Кіровоградської області
(Ратенко С.Л.).

За  результатами обговорення  даного  питання  з урахуванням пропозицій
від членів постійної комісії голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив на
голосування наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
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2. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради на 2017 рік
(додається).

Голосували: “за”-7 осіб
“проти”-0 осіб
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 139 (додається).

На цьому голова постійної комісії обласної ради Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякував  усім  членам  постійної  комісії  за
активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


